

Title (en)

Prefabricated convenience unit, especially a sanitary unit.

Title (de)

Vorgefertigte Einrichtungseinheit, insbesondere sanitäre Einheit.

Title (fr)

Ensemble d'aménagement préfabriqué, en particulier du type bloc sanitaire.

Publication

EP 0173622 A2 19860305 (FR)

Application

EP 85401630 A 19850809

Priority

FR 8412623 A 19840809

Abstract (en)

Prefabricated convenience unit designed to be transported and installed permanently on a site. This unit comprises a rigid transportable framework (10) formed by two horizontal frames, namely an upper frame (12) and a lower frame (14), delimiting the upper perimeter and the lower perimeter of the unit respectively, formed from profiled sections and connected to each other by vertical posts (16, 18, 20, 22) and also composite partition panels (39, 58), accommodated vertically between the profiled sections of the frames and the posts, the said unit thus having a finished appearance both inside and outside vis-à-vis spaces adjacent to it. Used, in particular, as a sanitary unit for a ship's cabin. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un ensemble d'aménagement préfabriqué conçu pour être transporté et installé à demeure sur un site d'implantation. Cet ensemble comprend une armature rigide transportable (10) formée de deux cadres horizontaux, à savoir un cadre supérieur (12) et un cadre inférieur (14), délimitant respectivement le pourtour supérieur et le pourtour inférieur de l'ensemble, formés à partir de profilés et reliés entre eux par des montants verticaux (16, 18, 20, 22) ainsi que des panneaux de cloisonnement (39, 58) composites, et logés verticalement entre les profilés des cadres et les montants, ledit ensemble ayant ainsi un aspect fini aussi bien à l'intérieur qu'à l'extérieur vis-à-vis des espaces qui lui sont contigus. Application notamment comme bloc sanitaire de cabine de navire.

IPC 1-7

E04B 1/348; A47K 4/00

IPC 8 full level

E04B 1/348 (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

E04B 1/348 (2013.01 - KR); **E04B 1/3483** (2013.01 - EP)

Cited by

FR2721643A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0173622 A2 19860305; EP 0173622 A3 19880113; EP 0173622 B1 19911030; DE 3584558 D1 19911205; FI 853032 A0 19850807; FI 853032 L 19860210; FR 2568922 A1 19860214; FR 2568922 B1 19861010; JP S6192271 A 19860510; KR 860001918 A 19860324

DOCDB simple family (application)

EP 85401630 A 19850809; DE 3584558 T 19850809; FI 853032 A 19850807; FR 8412623 A 19840809; JP 17561685 A 19850809; KR 850005764 A 19850809